
Elevberättelse Metopp 

Efter nio år i grundskolan och tre år på ett annat gymnasium så 

började jag på Växjö praktiska gymnasium.  

På dom andra skolorna trivdes jag inte då det var bara teoretiska 

ämnen vilket ledde till att jag skolkade mycket och fick dåliga betyg. 

På praktiska varvar vi teori med praktik och det gör att plugget inte 

känns så jobbigt. 

En stor fördel med att gå på praktiska är att vi har så mycket praktik 

ute på företag där man lär sig mycket och får nya kamrater. 

Min förhoppning är att jag ska utvecklas så mycket på praktiken att 

jag får en anställning efter skolan. Men det tror jag ska ordna sig! 

 

 


